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The Secretary of State for External Affairs, th e
Nonourable Allan J . MacEachen, announced today that the Vice-President
of Niger, Major Sani Sauna Sido, will make an official visit to
Canada from October 28 to November 9 . Major Side will be accompanied
by an important ministerial delegation from his country . This visit
will provide an opportunity for the officials of both governments to
exchange views on international issues of co®on interest and to hold
joint discussions on current and future technical assistance programs .
The exchanges which are of course taking place within the general frame-
work of the close and permanent contacts between the two governments at
♦arious levels, illustrate the excellent relations which exist between
Niger and Canada.

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures ,
M. Allan J . MacEachen, a annoncé aujourd'hui que le Vice-président
du Niger, le Major Sani Souna Sido, séjournera au Canada en visite
officielle du 28 octobre au 9 novembre prochain, â la téte d'une
importante délégation . Cette visite fournira aux officiels des
deux gouvernements une occasion particulièrement opportune d'échanger
des vues sur des sujets d'actualité d'intérêt commun et de poursuivre,
sur le plan de la coopération bilatérale, l'examen conjoint des dossiers
courants et de procéder 'à la planification des futurs programaes . Ces
échanges s'inscrivent tout naturellement dans le cadre des rapports
étroits et permanents que les deux gouvernements entretiennent 1 divers
niveaux et qui témoignent des excellentes relations qui existent entre
le Niger et le Canada .
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